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4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL 
GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 
d’agost del 2017, ha examinat les preguntes 
amb resposta escrita del Govern presentades 
per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera 
general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit 
de data 27 de juliol del 2017, relativa a 
l’atenció sanitària i als equipaments de 
l’Hospital així com en relació als 
dispositius de control de la glucèmia en 
malalts de diabetis i d’acord amb els articles 
18 i 129 del Reglament del Consell General ha 
acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 0898). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’agost del 2017 
Mònica Bonell Tuset  
Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor, 
La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera 
general socialdemòcrata del Grup Parlamentari 
Mixt, d’acord amb el que disposen els articles 
129 i següents del Reglament del Consell 
General, formulo les preguntes següents 
perquè, en el millor termini, el Govern presenti, 
per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a 
l’atenció sanitària i als equipaments de 
l’Hospital així com en relació als 
dispositius de control de la glucèmia en 
malalts de diabetis 
Es demana a Govern: 

1. Quins són els protocols generals de 
seguiment de l’estat de salut d’una persona 
hospitalitzada (dia i nit)? 
2. Hi ha un protocol diferent per l’atenció 
pediàtrica? Es controlen les mateixes 
constants? Amb la mateixa regularitat? 
3. El Centre Hospitalari de Meritxell disposa 
d’una màquina pediàtrica d’analítiques? 

4. Quin interès sanitari comporta disposar 
d’aquesta màquina? Pels pacients? 

5. Quin és el cost d’aquesta màquina? 

6. Quantes analítiques a infants menors s’han 
fet durant l’any 2016? 
7. Quants equips d’infusió subcutània contínua 
d’insulina ha reemborsat la CASS des de la 
publicació al BOPA del Decret pel qual 
s’estableix la nomenclatura i les condicions de 
finançament per part de la Caixa Andorrana de 
Seguretat Social dels equips d’infusió 
subcutània contínua d’insulina i de la 
monitorització contínua de la glucèmia, el 27 de 
febrer del 2013? 
8. Quants equips de monitorització contínua de 
la glucèmia ha reemborsat la CASS des de la 
publicació al BOPA del Decret pel qual 
s’estableix la nomenclatura i les condicions de 
finançament per part de la Caixa Andorrana de 
Seguretat Social dels equips d’infusió 
subcutània contínua d’insulina i del 
monitorització contínua de la glucèmia, el 27 de 
febrer del 2013? 
9. Quants d’aquests equips s’han utilitzat en 
atenció hospitalària des de la data de la 
publicació del Decret? 

10. Quin interès sanitari aporten aquests 
dispositius? Què suposen pel pacient? 

11. Quantes persones s’han beneficiat d’aquest 
dispositiu reemborsat per la CASS (en l’àmbit 
hospitalari o en l’àmbit ambulatori)?  
12. Ho utilitzen de manera continuada? Si no és 
el cas, es demana al Govern si hi ha alguna 
explicació que justifiqui que no ho facin? 
Aquest fet pot anar lligat a un no 
reemborsament de la CASS? 

13. Quants controls capil·lars s’han de fer en un 
dia segons pautes hospitalàries? 
14. Quin cost té per cada pacient la utilització 
d’aquest dispositiu? 

15. Quin cost té el tractament tradicional per 
efectuar els mateixos controls de glucèmia? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per 
escrit, en el termini establert 
reglamentàriament. 
Consell General, 27 de juliol del 2017 

Rosa Gili Casals  
Consellera general socialdemòcrata  
del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 
d’agost del 2017, ha examinat la pregunta amb 
resposta escrita del Govern presentada pel M. I. 
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Sr. Ferran Costa Marimon, conseller general del 
Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 28 
de juliol del 2017, relativa als projectes de 
Voluntariat i Punt Jove i d’acord amb els 
articles 18 i 129 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0904). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’agost del 2017 
Mònica Bonell Tuset  
Subsíndica General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 
conseller general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S, i 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 
capítol 4 del Reglament del Consell General, 
sol·licito una resposta escrita del M. I. Govern 
en el millor termini, a la pregunta relativa 
als projectes de Voluntariat i Punt Jove. 
Es pregunta: 

Quines accions concretes van portar-se a terme 
en els projectes de Voluntariat i Punt Jove 
recollits en el programa 4231 de la Llei de 
pressupost 2016 de l’Àrea de Joventut i 
Voluntariat del Ministeri de Cultura, Joventut i 
Esports durant l’any 2016? 
A Casa de la Vall, 28 de juliol del 2017 

Ferran Costa Marimon  
Conseller general 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 
d’agost del 2017, ha examinat la pregunta amb 
resposta escrita del Govern presentada pel M. I. 
Sr. Pere López Agràs, President del Grup 
Parlamentari Mixt, per escrit de data 31 de 
juliol del 2017, relativa a l'adequació de la 
plataforma esquiable de Soldeu al 
reglament de construcció, i d’acord amb els 
articles 18 i 129 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0905). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 4 d’agost del 2017 

Mònica Bonell Tuset  
Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor,  
El sotasignat, Pere López Agràs, conseller 
general socialdemòcrata del Grup Parlamentari 
Mixt, d’acord amb el que disposen els articles 
129 i següents del Reglament del Consell 
General, formulo la pregunta següent perquè, 
en el millor termini, el Govern presenti, per 
escrit, la resposta corresponent. 

Pregunta que es formula en relació a 
l’adequació de la plataforma esquiable 
de Soldeu al reglament de construcció 
 
Motivació: 

L’apartat segon de l’article del Reglament de 
construcció estableix que “2. En tot cas, sobre 
la llera dels rius i torrents i en les seves franges 
de protecció no s’admetrà cap cos volat derivat 
d’un projecte d’iniciativa privada.” 
Vist el caràcter privat del projecte de plataforma 
esquiable realitzat i impulsat per la societat 
ENSISA, demano el següent:  

1. Com interpreta el Govern l’apartat segon de 
l’article 8 del Reglament de construcció? 

Consell General, 31 de juliol del 2017 
Pere López Agràs  
Conseller general socialdemòcrata  
del Grup Parlamentari Mixt 
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